## 商务签证(M 字签证)申请材料清单 Checklist for Business Visa (M-Visa) Application

商务签证(M 字签证)发给赴中国进行商业贸易活动的人员。

Business Visa (M-visa) is issued to those who intend to go to China for commercial and trade activities.

\*请按清单顺序准备签证申请材料,打印该清单并附在申请材料首页。

Please provide the following documents and gather your documents in the order of the checklist.

The checklist should be printed and included in your application as the cover page.

Check be	OX
_	

必要时,领事官员可根据情况要求申请人提供其他证明文件或补充材料,或要求与申请人面谈。领事官员根据申请人的具体情况决定是否颁发签证及签证的有效期、停留期限和入境次数。

If necessary, the consular officer may require the applicant to provide other proof documents or supplementary materials, or require an interview with the applicant. The consular officer will decide on whether or not to issue the visa and on its validity, duration of stay and number of entries in light of specific conditions of the applicant. 所有提交的文件必须是中文或英文。

All documents submitted must be in Chinese or English.